
Vragen van GroenLinks aan wethouder Van der Want over openstaande toezeggingen 

 

Openstaande toezeggingen: 

1. In mei 2016 hebben we de monitor participatie 2015 besproken. De (een) conclusie 

was dat wij geen goed presterende sociale dienst hadden, blijkend uit de Divosa 

benchmark. Vervolgens zijn daar diverse discussies over gevoerd in commissie en 

raad, en is de ambitie omarmd om bij de top vijf van goed presterende sociale 

diensten te gaan behoren. Tevens is er door het vaststellen van project  WINST een 

zeer forse investering gedaan om die ambitie te verwezenlijken. Onze taak als raad is 

om de voortgang op die ambitie te volgen. Middel daarvoor is – uiteraard – de Divosa 

benchmark. Sinds augustus 2017 verzoekt GroenLinks – ambtelijk – om deze 

benchmark, die wordt toegezegd. Maar noch in januari, noch in februari 2018 bij de 

stukken zit. Hoe staat het met deze toezegging T 17/213 van wethouder Van 

Vroonhoven: divosa benchmark in januari in de commissie.  

2. In de commissie verbonden partijen van 4 oktober is uitgebreid gesproken over de 
mogelijkheid om quasi in te besteden bij de Tomingroep. Tevens is daarover 
gesproken in de regio vergadering van 2 november. In het DB van Tomin zou hierover 
verder gesproken worden in november / december 2017. Aan deze raad is de 
toezegging gedaan om het concept bedrijfsplan van de Tomingroep voor te leggen 
ter bespreking in januari 2018 (toezegging T 17/214). De vraag is waarom u deze 
toezegging – zonder enige verklaring – niet na komt. 

 

Marleen Remmers 

GroenLinks 

 

 

Vragen van GroenLinks aan wethouder Van der Want over rookvrij maken raadhuis 

 
Vraag naar aanleiding van regio vergadering november 2017: een anti-rookplan valt onder het 

gezondheidsbeleid van gemeenten. Een plan rookvrij opgroeien is daartoe opgesteld. Ik ga er vanuit 

dat de kwalijke effecten van roken bij iedereen ondertussen genoegzaam bekend zijn, en dat de 

tabaksindustrie er heel veel aan doet om jongeren zo vroeg mogelijk verslaafd te maken. Steeds 

meer organisaties ontmoedigen steeds meer het roken, ook onder werknemers. Zo was gisteren te 

lezen in de Gooi en Eemlander dat ook ziekenhuisTer Gooi het rookbushokje wil gaan verwijderen.  

Kortom. Het is onze verantwoordelijkheid als lokale overheid om hier beleid op te maken. GroenLinks 

is er voorstander van dat wij als lokale overheid en werkgever voor onze medewerkers het goede 

voorbeeld geven. Zou u willen onderzoeken welke mogelijkheden er zijn om het gemeentehuis 

helemaal rookvrij te maken? 

 

Marleen Remmers 

GroenLinks 

 

 



Vragen van GroenLinks aan wethouder Van der Want over eerste evaluatie jeugdwet 

 
Op 30 januari 2018 is de eerste evaluatie van de jeugdwet verschenen. Wat GL betreft is het 

onderzoek aanleiding om een aantal vragen te stellen over de organisatie van de jeugdwet in 

Hilversum (en in de regio). 

Belangrijke conclusies uit dit onderzoek: 

KNELPUNTEN CLIËNTEN; Volgens het onderzoek kost het bijna één op de drie ouders in het 

onderzoek veel moeite om de jeugdhulp te krijgen die nodig is. gekost. Dit geldt vooral voor gezinnen 

in een kwetsbare positie. 

PASSENDE ZORG; Ook laat de evaluatie zien dat gemeenten nog onvoldoende toekomen aan het 

leggen van de verbinding tussen de jeugdhulp met andere domeinen, zoals de schuldhulpverlening, 

het onderwijs of de Wmo. Dat gemeenten die verbindingen zouden leggen was één van de 

belangrijkste overwegingen achter de decentralisatie. 

DIVERSITEIT LOKALE TEAMS: In de evaluatie wordt geconstateerd dat er grote verschillen zijn tussen 

de sociale wijkteam. Hilversum heeft gekozen voor een centrale toegang (via het Sociaal Plein). In de 

nota “ontmoeting en ondersteuning in de wijken” maakt u een door ons ondersteunde beweging om 

meer zorg en hulpverlening in de wijken te gaan organiseren. Deze team zouden direct hulp kunnen 

bieden en dienen daartoe te beschikken over professionaliteit in de breedte en specialistische 

expertise.  

ADMINISTRATIEVE LASTEN BEPERKEN RUIMTE PROFESSIONALS: neveneffect van de lokale 

beleidsvrijheid heeft geleid tot een grote diversiteit in de uitvoering van het jeugdbeleid. Dit heeft als 

neveneffect dat professionals zich geconfronteerd zien met een grote variëteit aan regelingen en 

daaraan gekoppelde administratieve last. Er moet gezocht worden naar mogelijkheden om meer 

ruimte aan de professional te laten, zonder daarbij de gemeentelijke beleidsvrijheid in te perken. 

RECHTSBESCHERMING; Uit de juridische analyse blijkt dat rechtsbescherming bij jeugdhulp nog 

tekortschiet. Aanbestedingsregels maar ook de spanning tussen gegevensuitwisseling en het recht op 

privacy bemoeilijken de samenwerking en samenhang in de jeugdhulp.  

Vraag van GroenLinks hierover: 

GL zou graag zien dat het college een artikel 213a onderzoek uitvoert naar de wijze waarop de 

jeugdwet in onze regio c.q. Hilversum wordt uitgevoerd en wordt gewaardeerd door ouders & 

jeugdigen. De uitkomsten van dit onderzoek zouden wat ons betreft meegenomen moeten worden 

in een plan van aanpak om de aanbevelingen uit deze eerste evaluatie te concretiseren. 

GL verzoekt u dan ook om toe te zeggen dat u: 

 Een artikel 213 a uitvoert naar de werking van de jeugdwet; 

 In het vierde kwartaal van 2018 met een plan van aanpak jeugdwet 2e fase te komen, waarin 

concrete stappen worden gezet om de aanbevelingen van de eerste evaluatie te 

verwezenlijken. 

 

Marleen Remmers 
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Vragen van de SP aan wethouder Van der Want over de Eerste Hulp 

 
Moeten wij ons zorgen maken over de Eerste Hulp? 

In februari 2017 lazen we dit artikel over Eerste Hulpen in Noord Holland waaronder Tergooi 

Ziekenhuizen die regelmatig vol zijn https://www.gooieneemlander.nl/metropool/spoedeisende-

hulp-vaker-vol 

Het ROAZ (Regionaal Overleg Acute Zorg) schreef toen "Als er niets verandert gaat het een keer mis.” 

Nu februari 2018 is uit de meldingen op p2000 op te maken dat de beide Eerste Hulpen en de IC 

(Tergooi Hilversum en Blaricum) meer dan eens 'tijdelijk gesloten' zijn en dat dit niet lijkt af te nemen 

maar lijkt toe te nemen. Ook bereiken ins signalen dat de diensten op deze Eerste Hulpen en/of IC 

niet altijd meer kwalitatief verantwoord zijn op te vullen. 

 

 

De SP maakt zich zorgen over deze ontwikkeling  

Recente voorbeelden  

Foto d.d. 4 februari 

 

Een Voorbeeld januari 

https://www.gooieneemlander.nl/metropool/spoedeisende-hulp-vaker-vol
https://www.gooieneemlander.nl/metropool/spoedeisende-hulp-vaker-vol


 

1. Heeft het college deze trend ook opgemerkt? 

2. Is het college in overleg met het ROAZ en Tergooi Ziekenhuizen over deze ontwikkeling? Zo ja wat 

wordt daar besproken? 

3. Deelt het college de zorg van de SP en het ROAZ? 

4. Is het college van plan om het ministerie aan te schrijven om deze zorgen onder de aandacht te 

brengen van de minister en aan te dringen op oplossingen.  

5. Als Tergooi Blaricum zal sluiten neemt de druk op SEH/IC Tergooi Hilversum toe. Hoe wordt dit 

opgevangen? 

6. Is het zo dat er op de Eerste Hulpen een toename is te zien van senioren of verwarde mensen die 

wellicht op een andere plekje geholpen hadden moeten worden? Voert het college over dit soort 

zaken overleg met bijvoorbeeld de GGZ of zorgorganisaties? En wat komt daar dan uit? 

Kortom wij maken ons zorgen, wordt dit gedeeld en gaan we er iets aan doen?  

Fractie SP 

 

Vragen van de SP aan wethouder Van der Want over Sociaal Plein/Sociaal Nieuws in de 

gemeentelijke Nieuwsbrief 

De gemeente heeft een prachtige digitale nieuwsbrief.  

Helaas treft de SP daar maar heel weinig nieuws en informatie over het Sociaal Plein of ander 

Sociaal/zacht nieuws aan. Het bulkt van de evenementen en ander nieuws. Een gemiste kans denken 

wij.  



Deze nieuwsbrief bereikt veel mensen. De SP zou dan ik graag zien dat het nieuws en/of Sociaal Plein 

zaken een vaste en prominentere rol krijgen in deze nieuwsbrief. Zo kunnen minima regelingen of 

WMO nieuws ook via dit medium verspreid worden.  

Kan het college daar zorg voor dragen? 

Fractie SP 

 

 

Vragen van de SP aan wethouder Van der Want over Verlengde Pleegzorg 

De gemeente werkt aan een plan om zorg voor 18+ers te verbeteren.  

Kan het college de (vrijwillige ) verlenging van pleegzorg naar 21 jaar daarin meenemen.  

Of liever nog als dit mogelijk is hierover versneld een besluit nemen en dit aan de gemeenteraad 

voorleggen. 

De gemeente Baarn heeft hiertoe bijvoorbeeld onlangs besloten omdat zorg niet ophoud als je 18 

bent.  

Fractie SP 
 


